

[Text]

The Chairman: I am sure they do work for other committees. Is that not correct, Madam Coulombe?

Miss Coulombe: I do work for another committee, yes.

Mr. Caldwell: And what about the other two gentlemen?

Miss Coulombe: Presently they do not work for another committee. It depends on the workload.

Mr. Caldwell: I just want it clear that these two gentlemen will be working with us on a continuing basis over the next year. Am I correct in saying that?

The Chairman: Mr. Robertson, is that correct, in your opinion?

Mr. James Robertson (Researcher, Law and Government Division, Library of Parliament): Yes. As well, we also have requests coming in from individual parliamentarians. But in terms of an ongoing relationship with this committee, the three of us will be seconded to this committee for the next year.

Mr. Caldwell: Right. And will you be attending most or all of our committee meetings? Will you be available for them?

Mr. Robertson: We would be available certainly, depending on the committee's wishes.

The Chairman: Are you also available to the needs of the Senate? Is that part of your responsibilities? You do not have a specific ongoing commitment to a Senate committee at this time?

Miss Coulombe: I am the co-ordinator for a Senate committee—Social Affairs and Science Technology.

Mr. Caldwell: I would like to make a motion, Mr. Chairman, that at least one representative of the Library of Parliament be in attendance at each of our meetings.

• 1010

The Chairman: At each of our open meetings.

Mr. Caldwell: At least one member here.

Motion agreed to

The Chairman: Are there any further questions on the issue of guidelines for the Library of Parliament research staff?

Mr. Pennock: Are we going to give them some direction about the national museum support, or are we confident we have everything in hand that we want to allow us to proceed with that?

The Chairman: That is a pertinent question. My own inclination would be to see whether the subcommittee has resolved the questions of specific research focus on national museums before coming back to the Library people to see where they fit into that whole picture.

Mr. Robertson: I would like to interject at this point. The point was raised earlier about what the research staff is doing in terms of preparing summaries of the reports. I guess that decision was taken because Parliament was not sitting in

[Translation]

Le président: Je suis certain qu'ils travaillent pour d'autres comités. N'est-ce pas exact, madame Coulombe?

Mme Coulombe: Oui, je travaille pour un autre comité.

M. Caldwell: Et les deux autres messieurs?

Mme Coulombe: En ce moment, ils ne travaillent pas pour d'autres comités. Cela dépend de la charge de travail.

M. Caldwell: Je veux seulement être sûr que ces deux messieurs travailleront avec nous de façon permanente pendant l'année prochaine. Ai-je bien compris?

Le président: À votre avis, monsieur Robertson, est-ce exact?

M. James Robertson (rechercheur, Division juridique et gouvernementale, Bibliothèque du Parlement): Oui, et nous avons aussi des demandes provenant de députés individuels. Mais pour ce qui est des relations permanentes avec le Comité, nous lui sommes détachés tous les trois pour la prochaine année.

M. Caldwell: Bien. Et vous assisterez à la plupart de nos réunions? Vous serez libres pour y assister?

M. Robertson: Nous serons certainement disponibles, tout dépend des désirs du Comité.

Le président: Êtes-vous également disponibles pour les demandes du Sénat? Cela fait-il partie de vos attributions? En ce moment, avez-vous un engagement permanent précis avec un comité du Sénat?

Mme Coulombe: Je suis coordonnatrice d'un comité du Sénat. Celui des affaires sociales et de la science et la technologie.

M. Caldwell: Monsieur le président, j'aimerais proposer par une motion qu'au moins un représentant de la Bibliothèque du Parlement assiste à chacune de nos réunions.

Le président: À chaque audience publique.

M. Caldwell: Au moins un membre.

La motion est adoptée

Le président: Y a-t-il d'autres questions concernant les directives pour le personnel de recherche de la Bibliothèque du Parlement?

M. Pennock: Allons-nous leur donner les directives au sujet de l'aide aux Musées nationaux, ou pensons-nous avoir tous les éléments en main pour aller de l'avant?

Le président: C'est une bonne question. Pour ma part, je serais enclin à attendre pour voir si le Sous-comité a résolu la question de l'orientation précise de la recherche sur les Musées nationaux avant de revenir au personnel de la bibliothèque pour voir comment il s'intègre dans la situation générale.

M. Robertson: J'aimerais intervenir pour cela. On a parlé plus tôt de ce que les chercheurs faisaient pour préparer les sommaires des rapports. Je pense qu'il avait été décidé, puisque le Parlement ne siégeait pas en septembre, au moment